
REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Skole: Vestervangsskolen 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.04.03 

1. Godkendelse af dagsorden 

2. Valg af mødeleder 

3. Budget 

4. Førskole og projekt i indskolingen 

5. Nyt fra: Formand/næstformand, Ledelsen, Elevråd, Medarbejdere, Andre.  

6. Ejendomsservice 

7. Nedsat timetal 

8. Princip for devices 

9. Årsberetningen 

10. Valg til skolebestyrelsen 

11. Fraværsindsatser 

12. Samarbejde i bestyrelsen 

13. Forældrehenvendelser 

14. Evt. 

REFERAT SKOLEBESTYRELSESMØDE 

Mødested: Vestervangsskolen 

Mødedato: 2024.04.03   Næste mødedato: 2024.05.12 

Deltagere:  

Afbud: Linda, Nicolai, Caroline, Karoline 

BESTYRELSESMØDE 17.00-19.30 

 

 Emne Hvad skal vi udrette tid Konklusion 

1. Godkendelse af dagsorden  2 min Vi bytter på punkt nr. 10 og 12 i 
dagsordenen. Derudover tilføjes punkt 13. 

2. Valg af mødeleder  3 min Line er mødeleder 

3. Budget for 2024 Mette deltager på mødet og 
fremlægger budget for 2024. 

20 min Mette gennemgår skolens budget for 
2024, og de forskellige reguleringer, der er 
fra budgetåret 2023.  
Der forventes en balance i skolens budget 
for 2024. 
SFO og juniorklubs budget for 2024 er 
ligeledes i balance.  
Bestyrelsen godkender budgettet for 



2024. 
Ledelsen medbringer på kommende møde 
en oversigt ift. ressourceforbrug på 
forebyggende indsatser. 

4 Førskole og projekt i 
indskolingen 

Klaus deltager og fortæller 
om førskolen samt projekt 
vedr. fritidspædagogik. 

15 min Klaus fortæller om førskolen, og hvorledes 
den fungerer som overgang fra dagtilbud 
til folkeskolen. Derudover giver Klaus et 
indblik i hvilke ressourcer, der bruges i 
førskolen. 
 
Vestervang er en del af et projekt omkring 
fritidspædagogik, hvor ressourcerne 
kommer fra SATS-puljemidler. 
Ressourcerne er bundet til 0. - 3. årgang, 
og til “varme hænder” og 
kompetenceudvikling ifm. 
fritidspædagogik. 

5. Nyt fra Korte orienteringspunkter 15 min Formand: 
Britta er blevet kontaktet af en journalist 
ift. ejendomsservices arbejde på 
Vestervangsskolen.  
Næstformand:  
Fraværende 
Ledelse: 
Skoleårets planlægning er så småt i gang. 
Der er nyt opslag på stillingen som 
afdelingsleder. 
På 8. og 9. årgang arbejdes der omkring 
de kommende prøver. 
Elevråd: Fraværende 
Personale: Rynkebyløb har været en 
succes igen i år. Pædagogerne er nu 
samlet i det store personalerum. 

6. Ejendomsservice 
- Solafskærmning 
- Cykelparkering 

Status 10 min  Der er dialog med ledelsen i 
ejendomsservice, og vi oplever hurtigere 
ekspedering på sagerne. 
Endelig pris på solafskærmning er 
kommet. Vi håber på en hurtig løsning ift. 
det økonomiske. 
Efterspørgslen på hvad cykelparkeringen 
skal kunne rumme undersøges lige nu. 
Der er besøg af køkkenfirma ift. nyt 
madkundskabslokale i denne uge.  

7. Nedsat timetal Drøftelse vedr. nedsat 
timetal i kommende skoleår 

15 min  Ledelsen ønsker at bevare den 
konvertering af den understøttende 
undervisning. 
Bestyrelsen er enige heri.  

8. Princip for devices Bilag vedhæftet 
Princippet har været på PU-
møde og det reviderede 
princip drøftes. 

15 min Til næste møde undersøges det, hvilken 
lovgivning, der er på området ved 
forvaltningens jurister. 

9. Årsberetning Britta fortæller om status på 
årsberetningen 

10 min Britta er i gang med årsberetningen, og 
det drøftes hvordan den skal fremlægges. 
Alternative muligheder undersøges til 
kommende møde, hvor punktet tages 
med igen. 



10. Valg til skolebestyrelsen Orientering om processen 10 min Jakob orienterer om processen. Sidste 
frist for optagelse på valglisten er den 18. 
april 2024. Torsdag d. 18. april 2024 kl. 
17.00 afholdes der valgmøde i 
udskolingens kantine 

11.  Fraværsindsatser Ledelsen fortæller om 
opstarts af fraværsindsats i 
samarbejde med RU. 

10 min Udsættes 

12 Samarbejde i bestyrelsen Hvorledes fungerer 
samarbejdet i bestyrelsen, 
og kan vi sammen gøre 
bestyrelsen bedre? 

20 min Behandlet 

13 Besøg af journalist Drøftelse af hensigt og form 15 min Bestyrelsen drøfter, hvorledes en eventuel 
kontakt fra en journalist kan fremme 
skolens fysiske fremtoning. Skolens 
personale og ledelse kan ikke deltage i et 
besøg af en journalist. Et eventuelt besøg 
sker med ledelsen accept, men uden 
ledelsens deltagelse. Det er for 
bestyrelsens forældre ønskeligt at få 
afklaret, hvad målet er for et eventuelt 
journalistbesøg. 
Lea og Kristina har mandat fra forældrene 
i bestyrelsen til at gå videre med et besøg. 
 

14 Forældrehenvendelser  5 min Intet 

15 Eventuelt  5 min Intet 

 


